
Referat - Generalforsamling i Grundejerforeningen
Beringsminde 24/4 2024

1. Valg af dirigent
Lars Kirkegaard, PV22

2. Formandens beretning
Godkendt

3. Godkendelse af regnskab 2023/24
Spørgsmål:

- Hvor mange betalende medlemmer?
- Bjarke: 140
- Ændret til kontooverførsel og sendt én rykker
- Forslag Ole PV31: 1 års gratis medlemsskab
- Mikkel HV86: Tilmelding til PBS?
- Morten, HY13 har modtaget blomster og fandt det positivt

- Bestyrelse opfordrer beboere til at melde ind, når der er tilflyttet nye
beboere

- Lars PV22: MobilePay er fremtiden og der er flere tiltag ift. betaling til
foreninger. Lars vil gerne dele info.

- Bestyrelsen vil undersøge Mobilepay ift. næste opkrævning.
- Lars PV22: spørgsmål til udgifter til hjertestarter?

- Bjarke: udgiften dækker over elforbrug afregnet til HY19, samt udgift til
seperat strømmåler

- Lars: Hjertestarteren har været brugt to gange i det forgangne år. (Lars får
besked hver gang den har været brugt)

- Grundejerforeningen har stadig et kursus til gode, som ikke blev
afholdt pga. corona.

- Mulig aktivitet udbudt af Grundejerforeningen: Hjertestarterkursus
- Morten, HY13, hvad dækker udgift til G4S over?

- Bjarke: Rundering i dagene omkring julen

Regnskabet godkendt

4. Fastsættelse af kontingent
Kontingent på 750 kr. fastholdes

5. Valg af bestyrelse og 2 suppleanter
Følgende er på valg og genopstiller ikke:

- Jane Ngyen
- Søren Wermuth
- Aron Rauff

Følgende er nye medlemmer af bestyrelsen (tak for det!):



- Peter Lomholt, HV30
- Thomas Aba, PV48,
- Line Borreschmidt, HV96

Følgende genstiller op som suppleant:
- Torben Hartmann, PV41Torben Axel Hartmann
- Muligvis fortsætter Kasper Hasle, HY41

6. Valg af 2 revisorer
Gerda og Ulrik, Pallisvej, stiller op igen og genvælges.

7. Indkomne forslag
Ingen indkomne forslag

8. Eventuelt
Der er flertal for at bestyrelsen må finde endnu et bestyrelsesmedlem

Ole PV31 og Mia PV5 foreslår at sætte skilte op for enden af alle stikveje, at de ikke
må bruges til parkering. Hvis der er parkeret biler på vendepladsen, kan
renovationsbiler, fragtbiler mv. ikke vende og kører ofte ind over græsplæner mv.

- Lars PV22: det er næsten umuligt at få sat skilte op pga. en lang proces.
- Peder HV30: bestyrelsen kan godt påtage sig opgaven at fortælle relevante

beboere om parkeringsregler
- Lars PV22: Velkomstfolderen er et relevant sted at informere om at man ikke

må parkere på vejene, at hver husstand skal have 2 parkeringspladser pr.
grund.

- Hanne HV60: Der tales jævnligt på generalforsamlinger om denne
velkomstfolder. Den bør udfærdiges

- Bestyrelsen går videre med at udfærdige denne velkomstfolder
- Følgende vil gerne deltage i opsætning mv.: Lasse, Mikkel, Lars,

Vibeke, Aron
- Fatma PV8, velkomstfolder bør indeholde tegninger/skitser/kort og

gode forklaringer, så det er let forståeligt
- Thomas: Har opsat sten på græsplænen for at undgå kørsel på

græsplæne

Mikkel HV: Hvad er status på retablering af stikveje?
- Aron HY19: Områder skulle have været reetableret i 2023 eller vinter 2024. Vi

afventer status på området
- Lasse PV25: Har haft kontakt med Lone

Lars PV22: Containere er et godt tiltag, men det slider på asfalten. Hvordan forholder
vi os til dette slid?

- Bjarke HV: Vi har kommunikeret at de skal holdes på stamvejene og
derimod på stamvejene

- Torben PV: Kommunen har stadig pligt til at holde stamvejene
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Lars PV22: Ift. sommerfest virker det ikke super godt med foodtrucks, da der er lang
ventetid. Det styrker ikke fællesskabet at alle spiser på skift. Foreslår at alle trækker
grills med og selv står for mad.

- Torben: Forslag omkring lokal mad som er lettere tilgængeligt
- Kim: Maden har været evalueret i bestyrelsen. Der er for og imod omkring

hvilket madkoncept der virker bedst, for det er også en fordel at man ikke selv
skal medbringe mad. Det er oplagt at vejre stemningen og revurdere
konceptet.

Lars PV22: Opfordrede sidste år til at hække skulle klippes inden skt. Hans - især ud
til stamvejene. Det er oplagt at opfordre til at holde hække klippet, så man kan gå på
fortovene - i velkomstfolderen.


